
Informacja o Ministerstwie Cyfryzacji w tekście łatwym do czytania  

i zrozumienia 
 

 

 

Ministerstwo Cyfryzacji powstało w 2015 roku.  

Ministerstwo Cyfryzacji jest w Warszawie przy ulicy Królewskiej 27.  

 

Zajmujemy się Internetem i nowymi technologiami.  

Nowe technologie to sprawy związane z komputerami i 

telefonami. 

 

 

Chcemy, żeby wszystko w komputerze i Internecie  

było łatwe do zrobienia dla wszystkich  

osób, także dla Ciebie.  

 

        

 

Zamiast chodzić do urzędu, dzięki nam wiele ważnych 

spraw możesz załatwić w telefonie i komputerze.  

Możesz to robić z domu: szybko, wygodnie i bezpiecznie.  

 

 

 



 

 

W Internecie można na przykład zamówić sobie 

dowód osobisty. 

 

 

 

Można też złożyć wniosek o pieniądze z 500 plus na 

wychowanie dziecka. 

 

 

Jeżeli chcesz głosować w wyborach na prezydenta  

albo posłów i senatorów, to możesz dostać  

karty wyborcze do głosowania do domu.  

Jeżeli chcesz kartę do głosowania dostać do domu,  

wniosek możesz złożyć przez Internet.  

 

 

Przez Internet możesz też załatwić wiele spraw 

związanych z samochodem i prawem jazdy. 

 

 

 

 

Dbamy o to, żebyś wiedział jak bezpiecznie używać 

Internetu w telefonie i komputerze.  

  

 



W zakresie naszych działań współpracujemy też  

z innymi państwami. 

 

 

 

Możesz do nas zadzwonić lub napisać: 

T: 2 2 2 5 0 0 1 1 0  

M: mc @ m c .gov .pl 

 

 

 

 

 

Ministrem Cyfryzacji jest Marek Zagórski  

 

 

 

 

 

mailto:mc@mc.gov.pl


Wiceministrami cyfryzacji są:  

 

Adam Andruszkiewicz  

 

 

Wanda Buk  

 

 

Dyrektorem Generalnym Ministerstwa Cyfryzacji jest Jacek Dziuba.  

 


